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De voor u relevante toezeggingen worden weergegeven in dit document. Heeft u vragen of opmerkingen? Neem dan contact op 
met griffie@gemert-bakel.nl. 
 

PoHo Omschrijving Team Datum Status Toelichting  

Bankers Wethouder Bankers zegt toe het lokaal 
eigenaarschap Duurzame Energie in een addendum 
toe te voegen 

SPP 3-11-2022 Gesloten 20221116 Lokaal eigenaarschap maakt al globaal deel uit van de 
afwegingskaders. In de komende aanvulling van het beleid wordt 
lokaal eigenaarschap verder uitgewerkt. Het streven is het 
ontwerpbeleid in de raad van 2 maart te behandelen. Na een 
inspraakperiode kan de definitieve versie dan 25 mei aan de 
raad worden voorgelegd 

  Wethouder Bankers gaat de resultaten van het 
“waterstofproject” opvragen en deze 
terugkoppelen aan de raad. 

OB 11-5-2023 Gesloten er zijn pilots geweest met inzamelvoertuigen welke op waterstof 
rijden. Gebleken is dat er veel “kinderziektes “ waren en het 
voertuig regelmatig haperde, de pilot is vroegtijdig afgebroken 
mede omdat het tankstation voor waterstof in Helmond werd 
gesloten. Het voertuig is toen kort in Son en Breugel gestald en 
tankte waterstof in Veldhoven. Echter ook in Son en Breugel 
bleven de haperingen doorgaan. Vandaar dat de pilot is gestopt. 

  Wethouder Bankers zegt toe de 2 vragen van CDA 
(betreffende man-uren vs. machine-uren en 
besparing onkruidbestrijding) schriftelijk te 
beantwoorden. 

OB 11-5-2023 Gesloten na een inventarisatie van kosten door Blink  is gebleken dat het 
meer inzetten van bosmaaiers, en minder inzetten van 
borstelmachines hetzelfde beoogde effect wordt behaald. Het 
meer gebruik maken van bosmaaiers werkt kostenverlagend.  

Toezeggingen  
 

 Overzicht van de raadsvergadering 21-09-2023 
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  Wethouder Bankers zegt toe dat hij de 
gemeenteraad met regelmaat op de hoogte zal 
houden over de ontwikkelingen rondom AB Blink. 

OB 11-5-2023 Open (leeg) 

  Wethouder Bankers zeg toe dat de vraag over de 
verwerking van de afvalstromen 2024: “wordt dit 
onderhands toegekend aan PreZero?” bij AB Blink 
onder de aandacht gaat brengen, en hoopt hier 
voor de zomer antwoord op te hebben. 

OB 11-5-2023 Open (leeg) 

  Wethouder Bankers zegt toe de raad in de nazomer 
van 2023 te informeren over de gesprekken die 
lopen met grondbezitters in de casus Bolle Akker. 

REO   21-6-2023 Open (leeg) 

Coppens Bp buitengebied -Opschonen lijst met cultuur 
historische objecten i.s.m. nieuwe kaders op dat 
punt. 

REO 13-6-2018 Open 20180823 in okt/nov volgt hierover een B&W-info met overleg. 
20181101 B&W info op 16 januari 2019. 20180122 Opstellen 
beleid en uitvoering opschonen lijst in 2020-2025. 20210406 
Nadat verordening erfgoed (naar verwachting) in november 
2021 is aangeboden aan de raad, wordt gestart met opschonen 
van lijst. 20211104 Verordening erfgoed wordt gelijk met de in 
werking treding van de Omgevingswet op 1 juli 2022 
aangeboden aan de raad. 20220308 De inwerkingtreding van de 
Omgevingswet is uitgesteld. Als mogelijke nieuwe data worden 
1-10-2022 of 1-1-2023 genoemd. 20230131 de invoering van de 
Omgevingswet wordt uitgesteld tot 1-1-2024. 
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  BP De Oude Bron in Handel: de planning voor de 
behandeling van dit plan in de raad wordt zo snel 
mogelijk schriftelijk aan de raad verzonden. 

SPP 16-9-2020 Open 20200924 Onderwerp is geagendeerd voor POHO Projecten op 
28 september om met de portefeuillehouder te bespreken.  
Januari 2022; Door komst van een supermarkt en een enquête in 
het dorp is plan on hold gezet.  20220905 Er wordt in overleg 
met dorpsraad en ontwikkelaar bekeken hoe dit proces verder 
opgepakt gaat worden.  20230620 Bij behandeling Grex in de 
commisie F&B 20 juni gevraagd de raad te informeren middels 
een RIN                                                                       

Steeghs Wethouder Steeghs zegt toe het proces ‘herijking 
subsidiebeleid’ samen met de raad te doorlopen.  

SD 20-10-
2022 

Open 20230817 Het doorlopen van het proces inzake "herijking 
subsidiebeleid" met de Raad vindt later plaats. 20230824 Het 
doorlopen van het proces inzake "herijking subsidiebeleid" met 
de Raad vindt later plaats.  
De rekenkamer is zich aan het voorbereiden op een onderzoek 
naar voorzieningen. De uitkomsten van dat onderzoek worden 
meegenomen worden in een eventuele herijking. 

  Wethouder Steeghs zegt toe schriftelijk te 
beantwoorden of het zwembad van Fitland voldoet 
aan de BENG norm 

SD 30-3-2023 Gesloten 20230817: Verduurzaming stond tijdens de renovatie van het 
zwembad centraal. Er is onder andere geïnvesteerd in een hoge 
isolatiewaarde van de gebouwschil, een duurzaam 
klimaatsysteem met warmtepomp, zonne-energie en PVT-
panelen. Bij de renovatie is veelal gekozen om te voldoen aan de 
hogere eisen die aan hedendaagse nieuwbouw worden gesteld, 
in plaats van de lichtere eisen die voor verbouw gelden. 
Wanneer we cijfers van 2019 (vóór corona) vergelijken met 
2022, zien we dat het stroomverbruik met 27,5% is afgenomen. 
Het zwembad verbruikt na de renovatie helemaal geen gas 
meer. Dit betekent dat er op jaarbasis 122.167 kWh aan gas 
minder wordt verbruikt.  
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  Wethouder Steeghs zegt toe dat ze contact 
opneemt met de GGD over hun 
informatievoorziening (info op de website), dat 
deze zeer ondermaats is 

SD 11-5-2023 Gesloten 20230523 Dit wordt de eerstvolgende GGD vergadering van het 
AB door de wethouder ingebracht en nagevraagd. 

  Wethouder Steeghs zegt toe dat ze gaat navragen 
hoe de GGD van plan is om alle 21 gemeentes (en 
dus de gemeenteraadsleden van deze 21 
gemeentes) goed te informeren. Het gaat hierbij 
vooral om de praktische invulling en het aangehaakt 
houden van de gemeenteraden; wordt hier gedacht 
aan een afvaardiging zoals het MRE heeft ingericht 
met de raadstafel21?   

SD 11-5-2023 Gesloten 20230523 Dit vindt later plaats. Dit wordt de eerstvolgende GGD 
vergadering van het AB door de wethouder ingebracht en 
nagevraagd. 

  Wethouder Steeghs laat nieuw (correct) overzicht 
van de overhead kosten doorsturen aan 
gemeenteraad voor de raadsvergadering van 25 mei 
a.s 

SD 11-5-2023 Gesloten 20230511 antwoord ontvangen en gepubliceerd in iBABs 

  Wethouder Steeghs zegt toe dat de raad na de 
zomervakantie geïnformeerd wordt over de "half-
jaar svz" inzake de pilot Sociaal Loket. 

SD 22-6-2023 Gesloten Ook wordt de vaste afstand van 100m niet overschreden. Echter 
is deze vaste afstand met name van belang voor veehouderijen 
waarbij geurnormen onbekend zijn (zoals paarderhouderijen). 
Deze richtafstand komt voort uit de wet geurhinder en 
veehouderij.  
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  Wethouder Steeghs zegt toe voor de volgende 
raadsvergadering (6 juli 2023) met een 
kostenplaatje te komen met kosten rondom de Fuse 
voor de komende 10 jaar. Voor wie zijn welke 
kosten en wat zijn de evt bijkomende risico's voor 
de gemeente? 

REO   22-6-2023 Gesloten Tot op heden geldt dat de gemeente dekking verzorgt voor de 
huursom tot aan € 35.000 per jaar, exclusief indexering en BTW. 
Daar komen in de regel kosten bij voor gas, water en elektra en 
OZB. Deze kosten zijn nog niet gespecifieerd. Zoals aangegeven 
is deelverhuur mogelijk, die potentiële opbrengsten zijn in deze 
fase nog niet geprognosticeerd. 
 
Fuse ontvangt subsidie gericht op activiteiten en een deel is 
t.b.v. het dagelijks onderhoud gebouw, energie kosten en 
vervanging. Dat is al jaren € 5.715,00 en wordt niet geïndexeerd. 
Fuse heeft al sinds januari 2004 een bruikleenovereenkomst 
zonder (‘huur’)vergoeding. 
Er is op dit moment niet voorzien in een eigen financiële bijdrage 
van Fuse. De subsidie wordt integraal en gelijkluidend voor alle 
maatschappelijke organisaties vastgesteld evenals de bruikleen/ 
huur. In het subsidie- en tarievenbeleid is nu geen wijziging 
voorzien.  
 
Zoals ook beantwoord n.a.v. de raadsvragen van de heer Van 
Loon (CDA) staat de gemeente als hoofdhuurder aan de lat voor 
de financiële verplichtingen. Er kunnen, in overleg met de 
eigenaar, ook andere c.q. nieuwe huurders/gebruikers voor het 
pand worden benaderd. 

  Wethouder Steeghs zegt toe de Quickscan (van feb 
'22) nogmaals toe te voegen bij de stukken van de 
komende raadsvergadering (6 juli 2023) 

(leeg) 22-6-2023 Gesloten 20230627 Quickscan is ontvangen en toegevoegd aan de 
stukken van de raadsvergadering van 6 juli 2023 



        
 Versie 11-09-2023 

Van 
Veen 

Openbare toiletten: het college zegt toe voor de 
behandeling van de begroting 2023 dit beleid te 
evalueren. Ook zeggen zij toe een oproep te doen 
aan ondernemers voor optimale medewerking en 
onderstuening van het beleid.   

SD/SPP 17-2-2022 Gesloten 20221003 Inmiddels zijn door ervaringsdeskundigen in mei en 
juni de gemeentelijke locaties bezocht waar toiletten openbaar 
gemaakt worden. Deze staan op de website van Ongehinderd. 
De website krijgt een update in het najaar waardoor de toiletten 
veel makkelijker te vinden zijn.  Met het MKB wordt een MKB 
toegankelijke route onderzocht. Hiervoor zijn een 30-tal locaties 
nodig en hier kan MBK Nederland naast gemeente en 
ondernemers een bijdrage aan leveren.  20221201  De 
centrummanager agendeert dit punt voor het eerstvolgende 
overlegmet het MKB. Vanuit MKB Nederland is er een 
toezegging om mee te betalen aan deze route. Bij voldoende 
animo kunnen gemeente en MKB dit samen organiseren. 
20221103 Portefeuillehouder Van Veen zegt toe voor de zomer 
de evaluatie van het project openbare toiletten te delen met de 
gemeenteraad. 

Van 
Zeeland 

De wethouder zegt toe de raad, door middel van 
een RIN, te informeren over de 
organisatieontwikkelingen in de ODZOB 

VT 10-5-2023 Open (leeg) 

  De wethouder zegt toe vergaderstukken van de 
ODZOB te delen 

VT 10-5-2023 Gesloten 20230523 Stukken ontvangen en gepubliceerd in iBabs 

  De wethouder zegt toe bij de ODZOB nogmaals de 
vraag neer te leggen hoe het kan dat het 
ziekteverzuim zo hoog is 

VT 10-5-2023 Gesloten 20230523 Stukken ontvangen en gepubliceerd in iBabs 

  De wethouder zegt toe een overzicht van de 
declarabiliteit van de ODZOB beschikbaar te stellen 

BV 10-5-2023 Gesloten 20230525 antwoord ontvangen door de griffie en op iBabs 
geplaatst 

  Wethouder Van Zeeland gaat na of de notulen van 
de gesprekken inzake Natura-2000 gebied De Bult 
gedeeld kunnen worden met de raad. 

REO 25-5-2023 Open (leeg) 
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  Wethouder Van Zeeland zegt toe een RIN toe te 
sturen als er informatie te delen is inzake Natura-
2000 gebied De Bult. 

REO 25-5-2023 Open (leeg) 

  Wethouder Van Zeeland zegt toe de raad een 
update te geven wanneer het plan 'fitte organisatie' 
van de ODZOB wordt aangenomen, wat dit plan 
inhoudelijk omvat en de vorderingen daarover 

VT 25-5-2023 Gesloten Informatie is door de ODZOB aan de griffie gestuurd en gedeeld 
met de raad 

  Wethouder Van Zeeland zegt toe na te gaan bij 
andere omgevigsdiensten of ze de overheadkosten 
mag gebruiken om een vergelijking te maken en dit 
aan de raad te verstrekken 

VT 25-5-2023 Open (leeg) 

  Wethouder van Zeeland zegt toe om de volgende 
vraag schriftelijk af te doen; bij dienstverlening 
(jaarrekening) heeft een bedrag van 106.000 euro 
geen bestemming. 80% van de schriftelijke 
aanvragen is beantwoord. Waarom niet 100%; er is 
wel geld, maar niet besteed?  

BV 20-6-2023 Gesloten 20230704: De basis van onze gemeentelijke dienstverlening is op 
orde. Dit blijkt onder andere uit het project vroegsignalering 
waarbij we direct op inwoners afgaan die 
betalingsachterstanden hebben en hulp aanbieden. We werken 
in wijkteams van het sociaal domein en voorkomen daarmee dat 
inwoners tussen wal en schip vallen. Slachtoffers van de 
toeslagenaffaire zijn bij de gemeente in beeld en wordt brede 
ondersteuning aangeboden daar waar wenselijk. Een beperkt 
deel van het budget is uitgegeven aan de implementatie van de 
website Onsgemertbakel.nl (een tool/website om de sociale en 
maatschappelijke cohesie te versterken, het zorgaanbod 
inzichtelijk te maken en contact met onze inwoners te 
vergemakkelijken). Omdat we binnen de bestaande sociale 
structuren de vragen hebben kunnen oplossen, betekent dit dat 
het bedrag van deze €106.000,-- niet noodzakelijk is geweest en 
terugvloeit naar de algemene middelen.  
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  Wethouder van Zeeland zegt schriftelijk toe te 
beantwoorden hoe het geld inzake het 
klimaatbeleid besteed wordt (1e financiële 
rapportage). 

AO 20-6-2023 Gesloten 202300706: antwoorden gepubliceerd in ibabs 

  Inzake de Paterslaan en de bouw van sociale 
huurwoningen zijn afspraken gemaakt, maar 
wethouder Van Zeeland neemt, na de oproep door 
de commissie, de wens van Goed Wonen voor de 
bouw van extra sociale huurwoningen mee richting 
de collega-wethouder of hier invulling aangegeven 
kan worden binnen het plan Paterslaan. De 
wethouder zegt toe met een reactie terug te komen 
voor de raadsvergadering.  

REO 20-6-2023 Gesloten 20230627 - Goed Wonen heeft sinds kort bij de gemeente 
aangegeven dat zij een standaard concept heeft voor sociale 
woningbouw. Het gaat hierbij om een rij van 10 woningen. 
Tijdens de planvorming van zowel de Paterslaan als bij de Berken 
is rekening gehouden met sociale huur en met rijwoningen, 
maar niet met het standaard concept van Goed Wonen. In beide 
plannen is er op de uitgeefbare kavels dus onvoldoende ruimte 
om 10 woningen naast elkaar te realiseren. 8 Woningen naast 
elkaar is het maximaal haalbare op de kavel die is verkocht aan 
Goed Wonen. Het is dus niet zo dat de gemeente dit onwenselijk 
vindt, maar het is ruimtelijk niet mogelijk om het 
standaardconcept in beide plannen te realiseren. 

  Format begroting:  Agenda technisch moeten even 
gekeken worden of op de korte termijn een 
bijeenkomst ingepland kan worden tussen 
commissie, college en rekenkamercommissie. De 
griffie stemt de mogelijkheden af en stuurt het 
advies met format naar de leden van de 
rekenkamercommissie. 

BV 20-6-2023 Gesloten 20230621 griffie heeft format en memo toegestuurd naar RKC. 
Optie voor bijeenkomst is uitgezet. 
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  Wethouder Van zeeland zegt toe om schriftelijk te 
beantwoorden hoeveel sociale huurwoningen zijn 
gerealiseerd in 2022, als ook de vraag m.b.t. een 
overzicht van de kosten van de hondenbelasting 
2019-2022. (jaarrekening) 

REO / 
BV 

20-6-2023 Gesloten 20230704: overzicht hondenbelasting gepubliceerd op iBabs bij 
de toezegging; 20230705 In 2022 zijn geen sociale 
huurwoningen gerealiseerd. In de vigerende Woonvisie 2020-
2024 (juli 2020) is een streefpercentage opgenomen voor sociale 
huurwoningen, welke we willen behalen over meerdere 
jaarschijven heen.  
In het jaar 2022 zijn in totaal 86 woningen opgeleverd. 

  Wethouder van Zeeland zegt toe schriftelijk erug te 
komen op de vraag rondom de regels die kleven aan 
e openbaarheid van de kasteeltuin 

REO 21-6-2023 Gesloten 20230703 Wethouder heeft vragen schriftelijk beantwoord, 
beantwoording is terug te vinden in iBabs bij de betreffende 
toezegging 

  Wethouder van Zeeland komt schriftelijk terug op 
de vraag van Politiek op Inhoud inzake de 
vormgeving van de kasteeltuin 

REO 21-6-2023 Gesloten 20230703 Wethouder heeft vragen schriftelijk beantwoord, 
beantwoording is terug te vinden in iBabs bij de betreffende 
toezegging 

  Wethouder van Zeeland komt schriftelijk terug op 
de vraag van het CDA inzake de toegankelijkheid 
van de kasteeltuin 

REO 21-6-2023 Gesloten 20230703 Wethouder heeft vragen schriftelijk beantwoord, 
beantwoording is terug te vinden in iBabs bij de betreffende 
toezegging 

  Wethouder Van Zeeland geeft een schriftelijke 
update over de stand van zaken rondom het 
creëren van het centrumplan van Milheeze 

REO 21-6-2023 Open (leeg) 
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  Wethouder Van Zeeland komt met een 
verduidelijking rondom de regels van het 
beperkende geurgevoelige object inzake “De 
Berken, Milheeze”. 

REO 21-6-2023 Gesloten 20230703 De afstand van 200m komt voort uit de handreiking 
van Veehouderij en Volksgezondheid (endotoxinen 
toetsingskader 1.0). Binnen 200m van deze varkenshouderij is 
het mogelijk dat er een overschrijding plaats vindt van het 
endoxinenniveau. Als de woningen dus binnen 200m gebouwd 
worden dan moet dit verder worden onderzocht als deze er 
buiten liggen is een aanvullend onderzoek niet nodig. Het 
endotoxinenonderzoek berekent vervolgens wat de minimale 
afstand moet zijn. Het onderzoek geeft duidelijk aan dat dit niet 
wordt overschreden. Dit zou wel het geval zijn als de woningen 
zouden komen binnen 44m. Hier komt de afstand van 44m 
vandaan.  

 


